
DUEHOLMSKOLEN 
Møde i Skolebestyrelsen 
Møde: nr. 114  

Tidspunkt: Den 10. august kl. 18-20  

Sted: Dueholmskolen – personalerummet 

Deltagere: Jan Bertelsen, Rikke Jensen, Sigurd Emil Larsen, Anne-Kirstine Kristensen, 

Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille Korsgaard Juhl, Anita Andersen (TR), Ann 

Balleby, Sander Hørsted (AMR), Julie Bach Christensen Trans, Lars Zedlitz Alberg 

Fraværende: Julie B. C. Trans  

Mødeleder og formand: Jan Bertelsen 

Referent: Kenneth S. Bjerregaard  

 

Dagsorden: 

1. Velkommen til – og velkommen til Kenneth Bjerregaard.  

Formanden bød velkommen. Derefter præsentionsrunde. 

 

2. Adgangsveje til og fra skolen 

Skolebestyrelsen er enige om, at der skal arbejdes mod standsningsforbud, ensretning 

og forsnævring af vejen fra den sidste beboere og ned til ”kiss ’n go”. Samt en lavere 

hastighed på hele vejen. 

Desuden skal der være cykelstier i begge retninger. 

LZA og Jan Bertelsen tager et møde med teknisk forvaltning. 

 

3. Årshjul på Dueholmskolen – hvad sker der i august/september  

(Første skoledag, kulturmøde, lejrskoler på 7. og 9. årgang)  

- Første skoledag er forløbet godt både for elever og personalet. 

- Mobiltelefoni – mobilfri skole pr. 1. august 2023. 

- Kulturmødet – vi deltager i høj grad i år. Kulturcrewet er meget involveret i årets 

kulturmøde. Omfanget af skolens deltagelse blev drøftet. 

- Hyttetur for 7. årgang – ”ryste-sammen-tur” 

- Lejrskoler for 9. årgang – København i uge 36-37 

- Der blev orienteret om principper for klassedannelse på 7. årgang. 

- Personaledag i Thy – god og aktiv dag på tværs af hele organisationen. 

 

4. Skolens økonomi  

LZA orienterede om skolen økonomiske status.  

Elevtallet er let faldende, hvilket påvirker den økonomiske situation for skolen. 

 

5. Skolens personale  

Orientering om nye medarbejdere og personalesituationen pt. 

LZA orienterede om ledelsens konstituering. 

 

6. Brev til forvaltning vedr. kortere skoledag og busser  

LZA orienterede om ansøgning til kommunen om en busafgang mere, så der kan 

imødekommes kortere skoledage for kommende skoledage jf tidligere beslutning i 

skolebestyrelsen. Ansøgningen bliver afsendt hurtigst muligt. 

 



7. Princip og evt. nye principper1   

LZA har sammenskrevet oplægget fra tidligere og fra medarbejderne. Der følges op 

på næste møde. 

Bestyrelsen drøftede, hvilke principper der skal arbejdes med først. 

Det kunne være: 

- Skoleårets planlægning 

- elevernes trivsel og stærke fællesskaber 

- god ro og orden på Dueholmskolen 

- Antimobbestrategi 

- M.fl. 

Bestyrelsen enedes om, at oplægget fra Skole og samfund om principper og 

retningslinjer skal gennemgås til næste møde. 

De vedtagne principper bliver sendt med referatet ud. 

 

8. Planlægning af møder fra aug-dec 2023.  

Udkast til mødedatoer:  

- Mandag den 18. september: 18-20  

- Tirsdag den 31. oktober: 18-20.  

- Torsdag den 7. december: 18-20  

- Onsdag den 10. januar: 18-20 

Skolebestyrelsen vedtager planen med den tilføjelse at der afholdes møde angående 

økonomi tirsdag d. 21. november kl. 18-20. Dog kan det flyttes, såfremt udmeldingen 

om kommende kalenderårs økonomi kommer tidligere. 

 

9. Valg – og valget til foråret. 2 eller 4 år? 

Der er valg til foråret. LZA kommer med oplæg til næste møde. 

Der skal arbejdes på at finde nye forældre til skolebestyrelsen. Det bliver forsøgt bl.a. 

på forældremøderne. 

 

10. Evt.  

- Der er et udbredt ønske om flere ure på skolen, som følge af at skolen er mobilfri. 

Desuden skal der undersøge, hvorvidt skoleklokken kan ringe højere. 

- Der blev spurgt ind til varmen på skolen til vinter – Det er fortsat en begrænsning 

på 19 grader. 

- Oversigt over kontaktpersoner bliver sendt med referatet. 

- Bestyrelsen ønsker øget indsigt i det konsultative team, status på makerspace, 

arbejdet med nye lokaler i håndværk og design, AKT-vejledernes, 

matematikvejledernes og læsevejledernes indsatser.  

- Arbejdet med at starte erhvervsklasser skal igangsættes – det bliver indarbejdet i 

den nye børn- og ungepolitik, tiden ses an.  

- Punkt til skolebestyrelsesmødet d. 18/9: Erhvervsklasse på dueholmskolen. 

 

 
1 Link: https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/principper-0 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/principper-0

